
Geachte griffie, 

 

Op basis van de recente brieven van de regering over Toekomstbeeld Spoorgoederenvervoer en 
Robuust basisnet en Veiligheid spoorwegemplacementen, vind ik het wenselijk om eenmalig 
een apart commissiedebat in te plannen over (spoor)goederenvervoer en de staatssecretaris te 
verzoeken op dit dossier geen onomkeerbare stappen te zetten.  

  

Kan hiervoor een e-mailprocedure gestart worden? Alvast hartelijk dank. 

 

Met vriendelijke groet, 

Hester Veltman 

 


